
Beretning 

På generalforsamling 23/2 2022 

Vi har ca. 120 medlemmer 

Grundet corona holdt vi ikke generalforsamling  i 2021 

Da vi stadig mangler træner til hal hockey, har vi valgt at lukke 

holdet ned også i denne sæson -  godt nok lidt træls men 

nødvendigt. Vi håber, der melder sig ny træner på et tidspunkt  

El hockey har haft en fin sæson.   

 Skydningen kører også godt, men vi mangler nogle flere aktive 

skytter, grundet corona er vi blevet lidt færre 

Vore hold for varmtvandssvømmere kører godt på cku og 

gigtplejehjemmet. Møllegården er lukket ned - mangler 

reservedele til ventilation.  

 Vi mangler svømmeleder på cku og møllegården, når holdet 

kommer i gang igen. 

 Der skal lyde en stor tak til alle vore trænere og ledere på alle 

vore hold. Uden Jer kunne vi ikke gennemføre alt det, vi gør.   

 Også EN STOR TAK TIL Nils,  fordi du altid vil sende informationer 

ind til de forskellige aviser og blade og for dit arbejde med bladet 

og hjemmesiden.  Det er vi meget glade for.  

NYT nyt nyt Møllegården åbner igen den 14. marts 

Jeg vil også gerne takke bestyrelsen for godt samarbejde. 

Til slut også tak til Poul, fordi du vil styre os igennem i aften, så vi 

har god ro og orden.  


